
Låt de vilda djuren vara i fred under sommaren! 

Sommaren är den tid på året då de vilda djuren borde få vara i fred  och inte jagas. Då pågår djurens 

reproduktion – fåglarna har ägg och ungar, fyrfotadjur har ungar som behöver tillsyn. 

Tyvärr finns det de som inte respekterar djurens rätt att få vara i fred under reproduktionen. Det handlar 

om oseriösa ofta unga s.k. jägare som tar alla chanser att få jaga året om. De utnyttjar att vissa  djur inte är 

skyddade då de får skyddsjagas under hela året eftersom de anses kunna åstadkomma skada. Jakt på dessa 

djur bl.a. räv, grävling, vildsvin samt kråk- och måsfåglar kallar vissa oseriösa jägare för ”viltvård”. Det 

handlar om att föräldrar skjuts ihjäl och att fågelbon med ägg och ungar skövlas, ungar svälter ihjäl men 

också att skadskjutningen är omfattande, speciellt på flygande fåglar. 

Vi i Jaktkritikerna Västra Götaland anser att detta måste åtgärdas varför vi försöker bilda opinion för 

följande förslag:  

Vi anser att det under 4 månader under året (maj, juni, juli och augusti) skall i stort sett ingen jakt 

förekomma. Det skulle då även gälla skyddsjakt som borde kunna ersättas med mer utvecklade 

skrämselmetoder. Här några motiv: a) Både människor och djur borde under åtminstone 1/3 av 

året kunna känna sig lugna och trygga att vistas i naturen.  2. Många människor drar sig för att ge 

sig ut och t.ex. plocka bär eller svamp under augusti när jakt påbörjats.  3. I dag tillåts jakt på vissa 

fågelarter innan dessa fåglar avslutat sin häckning och då bör inte jakt förekomma. All allmän jakt 

kan därmed börja tidigast 1 september.  

Vi anser också att Naturvårdsverket bör tillsätta en utredning för att kartlägga skadskjutningens 

omfattning och vilka åtgärder som bör vidtas. 
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